
ZAPISNIK 
 
Sa sjednice 1/2023 Izvršnog odbora HKS-a održane 09. veljače 2023. god. u prostorijama HKS-a, Dom 
Sportova, Trg Krešimira Ćosića 11, Zagreb. 
Sjednica je započela u 17.00 sati. 
 
PRISUTNI: predsjednik gosp. Branko Kovačić, članovi gosp. Milan Horvat, gđa. Petra Bikić, gđa. Dinka 
Kovačević i gđa. Andrea Novak Djelmić. 
Ostali prisutni: gosp. Željko Valuh, Glavni tajnik, gđa. Sanda Kulić predsjednica NO-a HKS-a, gđa. 
Matea Kocsis i gosp. Mladen Brezić 
 
Sa sjednice su se ispričali gđa. Sonja Fable, gosp. Dražen Hrkač, gđa. Jasminka Pirš Petraković i gosp. 
Ivan Kuna. 
 
Gosp. Kovačić pozdravio je prisutne, konstatirao kvorum i otvorio sjednicu.  
 
Predložen je sljedeći: 
 

DNEVNI RED 
 

1. Donošenje odluke o prizivima na Odluku Stegovne komisije u predmetu M. Brezić, uvodno g-

đa Dinka Kovačević 

2. Završno financijsko izvješće za razdoblje 2019-2021.g.te donošenje Odluka, uvodno g-din 

Milan Horvat 

3. Rasprava i donošenje odluke o Pravilniku o financijskom poslovanju, uvodno g-dja Dinka 

Kovačević 

4. Rasprava i donošenje odluke o izmjenama i dopunama Pravilnika za polaganje jahače dozvole 

i natjecateljske licence, uvodno g-đa Matea Kocsis 

5. Rasprava i donošenje odluke o usvajanju nastavnog plana i programa edukacije trenerskog 

osoblja, uvodno g-đa Matea Kocsis 

6. Donošenje odluke o održavanju edukacijskih seminara za suce 

7. Rasprava i utvrđivanje štete o  pogrešnom zaračunavanju PDV-a te donošenje odluke, 

uvodno g-din Željko Valuh 

8. Financijsko izvješće za 2022.g., uvodno g-din Željko Valuh 

9. Donošenje odluke o održavanju Redovne skupštine HKS-a 

10. Promjene u kalendaru natjecanja 

11. Razno 

Dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 
 



AD 1. 

Gosp. Kovačić pozdravio je gđu. Kocsis i gosp. Brezića te dao riječ gđi. Kovačević. 
Gđa. Kovačević podnijela je Izvještaj o disciplinskom postupku Mladen Brezić i pravna osnova 
Odluke a koji je dostavljen svim članicama IO-a te je sastavni dio ovog zapisnika. 
Gosp. Kovačić rekao je da su svi već upoznati sa situacijom jer se o istome već raspravljalo i 
da danas IO treba donijeti konačnu Odluku. 
Gosp. Kovačić pitao je gosp. Brezića ima li što za dodati. 
Gosp. Brezić svima je zahvalio i rekao da je došao samo iz razloga jer poštuje instituciju HKS-a 
i sam je bio član IO-a 10 godina zajedno sa većinom prisutnih. 
Istaknuo je kako se osjeća povrijeđeno, da je kao penzioner uplatio polog od 3.000,00 kn 
prilikom ulaganja priziva dok prijavitelj nije postupio sukladno propisanim pravilima odnosno 
uplatio za to predviđen polog. Napomenuo je kako je bilo teških situacija koje zbog 
nepridržavanja propisanih pravila od strane prijavitelja nisu niti razmatrana odnosno 
prigovori su odbijeni. 
Gosp. Brezić rekao je da je u prizivu koji je podnio sve napisano sukladno pravilnicima HKS-a. 
Napomenuo je da je predstavnica sudaca u IO-u gđa. Pirš Petraković svim članovima IO-a 
uputila svoje mišljenje za koje zahtjeva da se pročita svim prisutnima te postavio pitanje 
zašto se isto ne pročita. 
Gosp. Kovačić rekao je da su svi članovi IO-a dobili i pročitali mail gđe. Pirš Petraković. 
Gosp. Brezić rekao je da je on svoje činjenice iznio i da ne želi više ništa dodati. 
Gđa. Kocsis rekla je da nije uplatila u propisanom roku jer nije dobila tu informaciju kad je 
pitala koja je procedura ulaganja prigovora. 
Ne želi ulaziti u sankcije no da verbalni napad nije prošao bez posljedica te se pita što bi se 
dogodilo da je jahač pao i ozlijedio je se nakon verbalnog napada. Nije ni na trenutak imala 
dilemu hoće li uložiti prigovor i jeli njen postupak ispravan ili ne. Zakoni su po pitanju 
odnošenja prema djeci vrlo rigorozni, smatra da takav pristup mladim sportašima nije u redu 
i da je njena prijava imala jak odjek te da će odluka IO-a pokazati štiti li IO nasilnika ili žrtvu. 
Gosp. Valuh postavio je pitanje što je natjecatelj u tom trenutku nosio od odjeće. 
Gđa. Kocsis rekla je da je imao kragnu visoki bijeli ruski ovratnik, sako i zaštitni prsluk. U 
trenutku kad je ulazio u parkur imao je kravatu nakon čega ga je gosp. Brezić ponovo 
omalovažavao. 
Gosp. Kovačić rekao je da ako nema više pitanja, zahvaljuje im se na odazivu te će o konačnoj 
odluci biti pismeno obaviješteni. 
Gosp. Brezić i gđa. Kocsis napustili su sjednicu. 
 
Nakon rasprave članova IO-a donijeta je slijedeća odluka:   
 

I. Odbija se priziv Mladena Brezića kao neosnovan. 

II. Preinačuje se Odluka Stegovne komisije od 24.9.2022. godine na način da se prigovor 

na člana sudačkog vijeća od strane Matee Kocsis zbog ponašanja prema njezinom 

natjecatelju. Maloljetnom Bepu Mediću, odbacuje. 

Odluka je jednoglasno usvojena a gđa. Kovačević zadužena je za izradu Zaključka s 
obrazloženjem. 
 
 
 



AD 4 
Obzirom da se točke 4. i 5. odnose na Odbor za edukaciju gosp. Kovačić pozvao je gđu. 
Kocsis, predsjednicu Odbora da se ponovo priključi sjednici. 
Prijedlog Pravilnika dostavljen je članovima uz poziv. 
Gđa. Kocsis rekla je da u prijedlogu Pravilnika za polaganje jahače dozvole i natjecateljske 
licence nema puno promjena nego da je isti usklađen s novim Zakonom o sportu. 
Prijedlog Pravilnika jednoglasno je usvojen i primjenjuje se od 01.04.23.god.. 
Gđa. Kocsis rekla je da je idući korak usklađivanje novog Udžbenika za polaganje ispita. 
Ujedno treba napraviti i edukaciju ispitivača odnosno sudaca i trenera koji provode ispite. 
Odbor za edukaciju zadužuje se pripremiti edukaciju ispitivača do 01.07.23.god.. 
 
AD 5 
Prijedlozi nastavnog plana i programa edukacije trenerskog osoblja dostavljeni su svim 
članovima uz poziv. 
Gđa. Kocsis obavijestila je prisutne da je HOA kontaktirana vezano uz uspostavljanje 
ponovnesuradnje no rekli su da je prošlo više od 10 godina i da bi trebalo raditi novoe 
programe no to je dugačak proces. 
Također je kontaktirano i Sportsko učilište gdje bi se u skladu sa Zakonom o sportu suradnja 
mogla realizirati u vremeneu od 2. do 4. mjeseca. Sa učilištem bi se sklopio Ugovor o 
tehničko poslovnoj suradnji. 
Obzirom da su od strane Odbora napravljeni prijedlozi programa edukacije trenerskog 
osoblja i radi maksimalnog skraćivanja procedure, gosp. Kovačić predlaže usvajanje 
dostavljenih programa i dogov s učilištem radi sklapanja ugovora o suradnji. 
Prijedlozi su jednoglasno usvojeni. 
 
AD 6 
Gosp. Horvat rekao je da je uz izvješće gosp. Valuha dobio i svu dodatnu dokumentaciju 
dostavljenu od bivšeg predsjednika gosp. Preosta, KK Batida i SKK SEM. 
Gosp. Preost, KK Batida i SKK SEM uz očitovanje su dostavili i popratnu dokumentaciju kao 
što su izvodi, računi, isplatnice i slično. Radi se o opsežnoj dokumentaciji kojom se pravdaju 
isplate radi kojih je i zatraženo dodatno izvješće. 
Uvidom u dostavljeno ustanovio je da je sve pregledano i povezano te nije primjetio ništa što 
bi bilo suspektno.  
Zaključak je da je dokumentacija relevantna i nema razloga za dodatno istraživanje. 
Za potpunu transparentnost nadležna je revizija nakon čijeg izvješća se donosi konačna 
odluka. 
Gosp. Kovačić rekao je kako su svi bili pod utiskom da je revizija velik trošak te se iz tog 
razloga nije pristupilo istoj. 
Prikupljene su dvije ponude, jedna od revizorske tvrtke Kopun d.o.o. a druga od tvrtke 
Antares. 
Prezentirane su obje ponude. 
Ponuda tvrtke Kopun iznosi 1500 € a Antares 1000 €. 
Obje ponude date su na glasanje te je većinom glasova (3) izabrana tvrtka Kopun. 
Gđa. Kulić smatra da IO treba dati obrazloženje iz kojeg je razloga odabrana tvrtka koja je 
dala višu ponudu iz razloga što se u postupku javne nabave mora dati obrazloženje. 
Većina prisutnih rekla je da je tvrka Kopun na jako dobrom glasu. 



Gosp. Valuh obavite će kontakte te zatražit da izvješće bude gotovo do redovne godišnje 
skupštine na kojoj će biti podnijeto. 
 
AD 3 
Gđa. Kovačević i gosp. Valuh napravili su prijedlog Pravilnika o financijskom poslovanju a koji 
je dostavljen svim članovima IO-a. U sadržaju Pravilnika nalazi se i dio Pravilnika koji je 
predložen na radnoj grupi izabranoj na Skupštini 29.12.2022. o raspodjeli i ključevima 
raspodjele sredstava  za potpore Klubovima HKS-a. 
Prijedlog je jednoglasno usvojen te će biti predložen Skupštini na usvajanje. 
 
AD 7 
Nastavno na zahtjev predsjednice NO-a gđe Kulić gosp. Valuh rekao je da je problem oko 
PDV-a nastao iz razloga što nije dodoatno provjeravao izdavanje računa. Smatrao je da to 
funkcionira kako treba. 
Što se tiče krivo zaračunatog PDV-a tamo gdje se nije smio obračunati gosp. Valuh je rekao 
da klubovima nije nanesena nikakva šteta.  
Napravljen je ispravak PDV-a te je HKS pri poreznoj upravi u plusu za cca 10.000,00 kn a tim 
iznosom će se pokrivati nadolazeće obveze po PDV-u. 
Svim klubovima poslani su storno krivo izdanih računa te novi računi koji ne uključuju PDV. 
 
Što se tiče upita vezanog uz Cjenik isti će se uskladit sukladno zaključcima s prethodne 
sjednice skupštine. 
Gđa. Kulić zamolila je gosp. Valuha da isto prezentira na idućoj sjednici skupštine. 
 
AD 8 
Gosp. Valuh rekao je da je knjigovodstveni servis HKS-a pripremio financijsko izvješće za 
2022.god. a isti je dostavljen svima uz poziv. 
Obzirom da nema pitanja po istome izvješće je jednoglasno usvojeno te će biti dostavljeno 
skupštini na usvajanje. 
 
AD 6 
Odbor sudaca dostavio je obavijest o održavanju obvezne edukacije sudaca i stewarda za 
preponsko i dresurno jahanje koji će se održati 25. i 26.02.23.god.. Odbor je zatražio 
sufinanciranje edukacije u smislu pokrivanja naknade stranoj sutkinji, putnih troškova i 
smještajaiznosa cca 750€. 
Obzirom da Pravilnik o financijskom poslovanju još nije usvoje od strane skupštine odluka IO-
a je da se avansira traženi iznos uz uvjet da ukoliko skupština ne usvoji Pravilnik sudionici 
edukacije će vratiti iznos HKS-u. 
Gosp. Valuh rekao je da na edukaciji mogu sudjelovati svi zainteresirani. 
 
AD 9 
Gosp. Kovačić predložio je da se redovna sjednica skupštine održi 27.02.23.god. s početkom 
u 15.00 sati. Ured HKS-a rezervirat će dvoranu u Domu sportova. 
Uz uobičajen Dnevni red redovne sjednice dodaju se točka Izvješće revizije i Prijedlog 
pravilnika o financijskom poslovanju. 
Uz poziv članicama biti će napomenuto da će Izvješće revizije biti dostavljeno naknadno 
odnosno odmah po primitku. 



 
 
AD 10 
Predložene su sljedeće izmjene u kalendaru preponskih natjecanja: 
5. kolo Istra kupa mijenja se datum sa 17.09. na 24.09.23. 
3. kolo CC-a u preponskom jahanju u Koprivnici i PH u preponskom jahanju u Osijeku 
zamijenjuju termine na način da će se 3. kolo održati 24.-25.06. a PH 29.06.-03.07.23.. 
Prijedlozi su jednoglasno usvojeni. 
 
AD 11 
Gosp. Kovačić rekao je da su zamolbe za sponzorstva poslane na nekoliko adresa većih firmi 
no i da ne možemo odmah očekivati pozitivne rezultate. 
 
Gosp. Pascal Renard dostavio je zamolbu za potporu pri dobivanju hrvatskog državljanstva. 
Gđa. Novak Djelmić rekla je da je stav Odbora za prepone da se obzirom na rezultate gosp. 
Renarda kao natjecatelja i trenera, podrži njegov zahtjev te HOO-u uputi zamolba za 
potporu. 
Gđa. Novak Djelmić rekla je da savez mora zauzeti stav te odrediti kriterije temeljem kojih će 
se davati potpora osobama koje zatraže državljanstvo. Ne može se bilo kome davati potpora. 
 
Gosp. Kovačić rekao je da je dr. Goran Csik dostavio zamolbu za sufinanciranjem odlaska na 
edukaciju u Belgiju. Dr. Csika treba zatražit da dostavi specifikaciju troškova nakon čega će IO 
donijet odluku. 
 
Dogovoreno je da se s gosp. Bakovićem napravi mogućnost da se u bazi podataka kod jednog 
trenera označi više klubova u kojima rade. Trener može imati jedan matični klub no po 
dostavi Ugovora dodaje mu se aktivnost i u klubu s kojim ima ugovor. 
 
Gosp. Valuh rekao je da je gosp. Edi Petrović ponovo dostavio zahtjev za usvajanjem 
Priručnika za postavljače parkura koji je već bio jedna od točaka dbnevnog reda te je prema 
uputstvima ispravljen. Priručnik je jednoglasno usvojen. 
 
Gđa. Kovačević predložila je da se Odboru sudaca ponovi upit vezan za slučaj u kojem je 
prijavljena sutkinja gđa. Vaniš. 
 
Nakon što su iscrpljene sve točke dnevnog reda sjednica je završila u 20.00 sati. 
 
 
 
 
 
 
 
 


